
Evaluatie kernteams 
Aan het begin en het 
einde van de 
Impulstrajecten 
hebben de 
kernteamleden 
stellingen over het 
kernteam ingevuld. 
En wat een 
opbrengsten zijn er 
dan zichtbaar! 
Hiernaast is mooi te 
zien wat de effecten van het traject zijn geweest. Zo geeft 79% van de 
kernteams aan het einde aan elkaar nu op regelmatige basis te spreken, tegen 
38% bij de start. Ook zegt 77% aan het einde te evalueren in hoeverre de 
thuissituatie van een kind is verbeterd, t.o.v. 36% aan het begin.  

Vervolg Impulstraject 
Tijdens de tussenevaluatie eind mei hebben de kernpartners de wens 
uitgesproken het Impulstraject voort te zetten. Op dit moment werken we de 
plannen voor volgend schooljaar verder uit. Er rekening mee houdend dat 
binnen elke gemeente een Impulstraject op maat kan worden vormgegeven. 
Voor de monitoring van het project wordt een stuurgroep opgericht. 

Input startgesprekken  

In het nieuwe schooljaar starten de meeste kernteams met een startgesprek. 
Welke nieuwsberichten moeten in ieder geval gedeeld worden met de 
kernteamleden? Denk bijvoorbeeld aan de POH Jeugd die vanuit CJG 
Kennemerland in Haarlem-Zandvoort bij de huisarts zit, of het nieuwe 
aanbod vanuit de GGD!
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SO de Parel 
Samen met bureau 
Berenschot legt de 
Parel op dit moment 
de laatste hand aan 
de businesscase. 

Verdere 
evaluaties 
Op de meeste 
scholen heeft de 
evaluatie van het 
traject inmiddels 
plaatsgevonden.  
Eén van de meest 
gehoorde 
resultaten is: “ Na 
het Impulstraject 
zijn er namen en 
gezichten bij 
functies. Ook is er 
duidelijkheid over 
wat we van elkaar 
kunnen verwachten 
en weten we elkaar 
beter te vinden.” 


